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Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
Tom Ljosåk   Visepresident 
David Eilertsen,  Styremedlem   
Christian Andresen  Styremedlem  
Gudrun Høie   Styremedlem 
 

Karin Boine   Varamedlem 

Knut-Andreas Kran   Varamedlem 
 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Erling Strand (under sport) Sportssjef 

 
Forfall:   
Roger Pettersen  Styremedlem  
 

 
Saksliste: 

SAK 2025.12  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2025.13  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 8/1 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 8/1 ble godkjent 
 

SAK 2025.14  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Mottatt brev om tildeling post 2, 3 og 4.  

 

• UWW/Nordisk samarbeid 

o Europakongress Morten følger opp. 

 

• Annet adm 

o Venter fortsatt på avklaring fra NIF om nystartet 

gruppe i Hamarøy (opptatt i Bedriftsidrettsforbundet). 



o Klubb-besøk HB klubber i Vestland IK. Vestland IK 

følger opp noe alene og to/tre av klubbene tar vi 

sammen. Forsøker å sette opp en tilsvarende 

samling for klubber på Østlandet. 

o Senior NM 18 januar gjennomført på god måte. 

o U17 og U20 NM samt LM 12 og NM 15 virker å være 

godt i rute. 

o Forespørsel om finansiering av lederkurs for LL 

trener Sumo ligger i styremappa. 

o Behandle søknad om tildeling av fortjenestemedalje 

til Torgeir Eriksen (søknad ligger i styremappa). 

o  

 

• Para 

o Løpende søknadsordning publisert. 

o Vi presenterte resultater fra vårt prosjekt 

“Oppstartsgrupper parabryting og paraboksing” på 

Krafttakets erfaringskonferanse 28.01. 

o Emilie og Emil på Beitostølen Helsesportssenter 

med håndbak for grupper på opphold 3.-5.02 

o Paraidrettsdag for bevegelseshemmede i Oslo med 

Mio BPA 8.februar. Emilie og SP09 stiller. 

o Temamøte “Politisk påvirkningsarbeid i paraidretten” 

10.02. 

o Åpen kampsportdag i Grenland 15. Februar. Emil 

med Gulset Bryteklubb og Skien Håndbakklubb. 

o Kurs “Innføring i paraidretten” arrangeres 17.02 

o Planlagt klubbsamling og åpen kampsportdag i 

Molde 25.-26. April 

o Planlagt klubbsamling og åpen kampsportdag i Bodø 

29.-30. August 

o Dato for parasamling er satt til 13.-15. Juni 

o Dato for parakonferansen er satt til 11. Oktober, med 

fysisk kurs søndag 12. Oktober. 

 
• Sandbrytekomiteen 
o møte 

 

• Sumo 

o NM arrangeres i Halden 8 februar. Anette stiller på 

vegne av styret. 

o Presidenten samt leder av Sumokomiteen og 

landslagssjef er invitert til mottagelse på Japanske 

ambassade. 

 

 

• Håndbak 

o NC#1 ble arrangert 18. januar (330 enteries). 

o NC#2 Hardanger Open arrangeres lørdag 15. 

februar i Odda (423 enteries). 



o Bistår følgende miljøer til å opprette håndbak og 

søke om opptak i forbundet; Brusand IL (Sirevåg), 

NTNUI Håndbak, Valder IL (Valderøy/Ålesund), 

Aremark IF. 

o SmoothComp har satt i gang med å opprette 

håndbak som gren i programvaren. Dvs. at 

programvaren skreddersys for oss. 

 

• Fristil menn 

o NM 2025 ikke bestemt dato eller arrangør. Adm 

forsøker å lande i løpet av noen uker. 

 

• Dommerkomiteen 

o  Tilpasninger av utstyr til bruk under kamp 

 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Normalt skal en søke om penger til kurs på forhånd og en støtte til 
deltagelse denne gang lager ikke en presedens for fremtidige 
søknader. Vedrørende finansiering av lederkurs for LL trener i Sumo 
besluttet styret å dekke 50% av kurset. 
 
Det ble besluttet å tildele Torgeir Eriksen forbundets 
fortjenestemedalje. 
 

 

SAK 2025.15  R  Rapport Sport 
 
Sportssjef: 

- Som informert på styremøte 29.01.25 har Erling sagt opp 

stillingen som sportssjef med bakgrunn i ny jobb i Norges 

Håndballforbund. Erling jobber i NBF 100% i februar og 

mars, samt 50% i april.  

- Administrasjon har utarbeidet et forslag til fremtidig 

organisering for sportssjef-rollen med utgangspunkt i å 

bygge på kontinuitet og intern kompetanse. Det er etablert 

organisasjonskart, med tilhørende funksjonsbeskrivelse og 

økonomiske vurderinger. (se vedlegg) 

- Kort om forslaget: Pål Eirik Gundersen går inn som 

sportssjef i kombinasjon med trener for GR U23/U20, i en 

50/50 fordeling. Det ansettes en administrasjonskonsulent i 

50% stilling som ivaretar mange av de administrative 

oppgavene som i dag gjennomføres av sportssjef. Som en 

forlengelse av dette er det også ønskelig å se på 

muligheten for ansettelse av en 100% ressurs på jentesiden 

med delt rolle: utviklingskonsulent jenter (50%) og 

landslagstrener U20/U17 i 50%.  

https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:p:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20organisering%20og%20team-struktur.pptx?d=w78a7d1e1506b41f5ba12141272fbe7e8&csf=1&web=1&e=Tgtd2j
https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:p:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20organisering%20og%20team-struktur.pptx?d=w78a7d1e1506b41f5ba12141272fbe7e8&csf=1&web=1&e=Tgtd2j
https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:p:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20organisering%20og%20team-struktur.pptx?d=w78a7d1e1506b41f5ba12141272fbe7e8&csf=1&web=1&e=Tgtd2j


- Administrasjonen har vært i dialog med Pål Eirik, samt 

kandidater for administrasjonskonsulent – begge aktører er 

motiverte og kan tiltre i aktuelle roller om det blir aktuelt.  

- Administrasjonen anser en slik løsning som bygger på 

kontinuitet og kompetanse som en tydelig fordel for å 

videreføre de prosesser som er iverksatt fremfor å gå for en 

ekstern utlysning av rollen.   

- Ønskelig at styret tar en beslutning på om administrasjonen 

kan gå videre med en intern løsning som presentert på 

styremøtet eller at man skal gå for en ekstern utlysning.  

Status landslag: 
- Senior kvinner WW: 

• Othelie fremdeles i rehab. Grace har begynt oppkjøring 

til EM. Grace konkurrerer i 2.ranking som eneste 

turnering før EM senior.  

- Senior herrer GR: 

• Dan Kolov (24.01 – 26.01): 5 deltakere (Håvard, Per 

Anders, Sebastian, Benjamin og Ludvig). Gull Håvard i 

67kg, Sølv Benjamin i 77kg og bronse Per Anders i 

77kg og Ludvig 77kg) 

Kommende konkurranser:  

1st RS Zagreb (07.02 – 09.02) 3 deltakere (Morten, 

Håvard, Exauce) 

Palusalu, Tallinn (07.02 – 09.02) 2 deltakere (Per 

Anders, Sebastian) 

2nd RS, Tirana (27.02 – 02.03) 6 deltakere (Håvard, 

Morten, Sebastian, Per Anders, Exauce, Felix) 

Uttak EM offentliggjøre 17.03.25 

- U23/U20/U17 WW: 

• U23: 3 U20 jenter deltatt i turnering i FRA 31.01 – 

02.02. (Felicitas - 05, Mirijam – 06, Melina, -06).  

Vurdering og eventuelt uttak til U23 EM gjøres innen 

10.02.25. 

• ‘U20/U17: Gjennomført 2 helgesamlinger i Oslo i løpet 

av januar. Reiser til Klippan for turnering og samling i 

februar.  

- U23/U20/U17 GR: 

• U23: 2 aktuelle kandidater til U23 EM (Ludvig – 03, 

Benjamin – 03). Deltok på Dan Kolov og skal delta på 

Pet 

• ko Sirakov. Uttak gjøres innen 10.02.25. 

• U20/U17: Treningssamling i forbindelse med 

utviklingssamling i Fredrikstad 15.02 – 19.02 

Utviklingssamlinger: 
- Første utviklingssamling er nå klar for gjennomføring i 

Fredrikstad fra 15.02 – 19.02. Gjennomføres trenerkurs 

(eksternt), trenerkurs for utøvere, workshop on-mat, work-

shop off-mat og en sesjon med dommere.  



Mer informasjon om utviklingssamlingene kan leses i 

presentasjon i styremappa.  

 
Samarbeid Olympiatoppen: 

- Prosjektstøtte 2025: 1 600 000,- 

- Summit 2025: 500 000,- + eventuelt 500 000,- 

(optimalisering) 

- Stipender 2025: Grace: A, Othelie: B, Oskar: B, Exauce: U.  

 

- Prosjekt robust: Igangsatt et fagprosjekt for jenter i alderen 

18-23 år med kombinasjon fysisk trening, mental trening og 

idrettsernæring. Ukentlig trening på OLT, fagsamlinger i 

forbindelse med treningssamlinger i Oslo. Se presentasjon i 

styremappa for mer informasjon. Deltakere i 2025: 

o Felicitas Domajeva, Mirijam Hansen, Melina 

Samsonsen, Ida Mykle, Daniella Beky. 

Brytedrakter – landslag: 
- Anthrax tilbake som leverandør. Drakter til utøvere  

- på kontrakt er bestilt. 

Informasjon om bestilling er nå lansert på bryting.no. Pris pr. 

sett: 1290,-. Første bestilling har bestillingsfrist 12.02.25. 

Mer informasjon her: Brytedrakter - Norges Bryteforbund 

 
Statsborgerskap og representasjon for Norge: 

- Det har kommet opp en sak hvor en utøver har sportslig 

nivå til å være aktuell å representere Norge i gresk romersk 

bryting, U20. Klubben har igangsatt prosess for å få status 

på søknad/prosess mtp statsborgerskap.  

- NBF har undersøkt muligheter for å representere Norge 

uten norsk pass i UWW-regi. Dersom dette skal være 

aktuelt er det en en-gangs kostnad til UWW på 5000CHF. 

- I §31 står det: «som representanter for Norges landslag 

uttas bare norske statsborgere». Det er ønskelig med en 

vurdering av denne teksten, eventuelt en tydeliggjøring av 

hva det innebærer i praksis.  

 
Grace Bullen fondet: “Warrior-stipend” og “Warrior-camp” 

- «Warrior stipend»: I samarbeid med Grace Bullen og Grace 

Bullen fondet har det blitt etablert et kriteriesett for tildeling 

av «Warrior-stipend» som er et årlig stipend for jenter 

mellom 18 og 23 år med ambisjoner og potensiale for å ta 

steget inn i en internasjonal seniorkarriere. Det er i 2025 

satt av ca 100 000,- til utdeling av stipender. Vurdering av 

kandidater og utdeling av midler vil bli gjennomført i løpet av 

februar 2025. Midlene skal gå uavkortet til utøverens 

sportslige satsning (kostnader til samlinger og 

konkurranser).  

- «Warrior camp»: Det planlegges 2 camper for jenter i løpet 

av 2025, trolig i påska og høstferien. Dette vil foregå 

https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20Utviklingssamlinger%202025.pdf?csf=1&web=1&e=tEeLJd
https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20Prosjekt%20Robust.pdf?csf=1&web=1&e=N023wN
https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/SF19Styret/Delte%20dokumenter/Styrem%C3%B8ter/Neste%20styrem%C3%B8te/NBF%20-%20Prosjekt%20Robust.pdf?csf=1&web=1&e=N023wN
https://bryting.no/brytegrener/bryting/landslag/landslagsbekledning/


uavhengig av NBF og vil ha 2 ulike målgrupper (rekruttering 

– ikke medlem i klubb pr. nå, 12 – 15 år – gjøres i samspill / 

dialog med krets-leddet) 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
1. For å sikre kontinuitet og kommunikasjon velger man å gå for en 

modell hvor man foreslår å konstituere Pål Eirik Gundersen som 
sportssjef frem til 31.12.25 i delt rolle som sportssjef og trener 
U23/u20 i kombinasjon med Jim Johnsen som 
administrasjonskonsulent i 50% fra 01.03.25 til og med 31.12.25. 
Stilling som sportssjef lyses ut etter sommeren med tiltenkt oppstart 
fra 01.01.26. 

 
2. I kombinasjon med punkt 1 så ønsker man å lyse ut en 100% 

stilling som utviklingskonsulent/landslagstrener U20/17 for jenter 
med ønskelig oppstart fra 01.08.25. 

 

I diskusjonen rundt sportslig organisering var Anette Kure og Gudrun 
Høie inhabile og deltok ikke. 

 

Statsborgerskap og representasjon for Norge ble diskutert og fremmes 
evt som sak til neste forbundsting. 
 

SAK 2025.16  B Tildeling kongepokaler 
Reglene er litt utydelige i dag. 
 
 
§ 22 Bestemmelser for HM Kongens Pokal  
HM Kongens Pokal kan kun utdeles ved norgesmesterskap for senior 
menn og kvinner. Pokalen skal tildeles den bryteren som er blitt 
norgesmester, og som har vist den beste idrettslige prestasjon under 
mesterskapet. Til norgesmesterskap for senior menn og kvinner skal 
forbundsstyret hvert år oppnevne en komité på tre medlemmer som 
nominerer den bryter som skal tildeles HM Kongens Pokal.  
 
I de senere år har komité vært Sportssjef, LL trener og en fra 
arrangørklubb. Skal vi fortsette med dette? 
 
Bør kriteriene for å motta pokalen være tydeligere eller annerledes? 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at komite som skal tildele, oppnevnes av styret hver 
gang. Bestemmelsene er gode, men må følges. 
 

SAK 2025.17  B Økonomi 
Status for 2024 ligger i styremappa. Per nå et overskudd i 2024 på kr 
92 768.  
 



Post 2, 3 og 4 tildeling kommet og budsjettestimat for 2025 oppdatert i 
styremappa. 

 
Status markedskomite – Et møte gjennomført. Sender ut forespørsler 
til aktuelle partnere i løpet av et par uker. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning og besluttet at HB får mulighet 
til å øke sitt nettobudsjett til kr 820.000 
 

SAK 2025.18  B Vedtekter fond etter tildelt arv 
NBF er tidligere tildelt gave/arv med føringer for hvordan dette skal 
disponeres. I styremappa ligger utkast til vedtekter for dette fondet. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at Morten og David fullfører vedtektene etter styrets 
innspill. Sendes til styret på epost for godkjenning. 
 

SAK 2025.19  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
 
 

Beslutning: 
Stevnesekretærkomite. Alle som er stevnesekretærer inviteres til møte 
17 februar. 
  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 

SAK 2025.20  B NM 2026 
Sport har sett på tidspunkt for NM og mener det ikke er behov for å 
endre bestemmelsene. Bestemmelsene sier NM må arrangeres innen 
utgang av mai. 
 
Er lagt ut nettsak om arrangement 2026 og søknad for å arrangere NM. 
Følgende søkere 
 

• Stavanger BK søkt om å arrangere senior NM 2026 – Ingen 

andre søkere 

• SP09 har søkt om å arrangere U17 og U20 NM, Urædd har på 

telefon meldt interesse, men foreløpig uten å sende søknad. 

• Kristiansand BK søkt om å arrangere LM12 og NM15 – Ingen 

andre søkere 



 
Forslag til NM datoer 2026: 

• NM senior – 10 januar 

• LM12 og NM15 – 28 februar  

• NM U17 og U20 – 21-22 mars 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning og besluttet at de foreslåtte 
datoene og arrangørene ble tildelt NM 2025. 
 

SAK 2025.21  B Senior lag NM 
Det er kun et årlig stevne for seniorer i Norge (NM). I lengre tid har en 
sett et behov for noe mer senior konkurranseaktivitet. Skal vi forsøke å 
restarte et lag NM for seniorer? Hvordan, når, for hvem? 
 
Sumokomiteen har utarbeidet et eget forslag til et felles arrangement. 

Forslaget ligger vedlagt i styremappen. 

 

Beslutning: 
Det vil arrangeres et uoffisielt lag NM i mai. Vil tentativt arrangeres på 
Lambertseter 24 mai. Styret støtter initiativet. Det bes om at 
initiativtagerne holder styret orientert. 
 
Blir ikke lag NM i NBF regi i 2025. Forslaget fra Sumokomiteen om to 
stevner samme dag oversendes initiativtagerne. 
 

SAK 2025.22  B Krav før tildeling av midler (og stevner?) 
Det er innført krav før en kan tildeles prosjektmidler hos Para 
 

• Idrettslaget kan ikke ha uoppgjorte fordringer med Norges 

Bryteforbund. 

• Idrettslaget må fakturere medlemskontingent i godkjent 

medlemssystem. 

• Idrettslaget må ha registrert politiattestansvarlig og ha registrert 

fremviste politiattester i idrettens systemer. 

• Antidopingkurset Rent Idrettslag må være gjennomført slik at 

idrettslaget har aktiv sertifisering (varer i 2 år og gjennomføres 

kostnadsfritt). 

Kampsportforbundet har også krav i forhold til lovnorm, avholdte 
årsmøter etc. Det vurdert om krav til politiattester, rolletildeling etc også 
burde vært innført, men det er foreløpig ikke lagt inn. Kan evt fases inn 
på senere tidspunkt. 
 
Bør vi innføre samme type krav før en kan få tildelt stevner, 
landslagsdeltagelse etc? 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at samme krav for tildeling av støtte også skal gjelde 
ved søknad om å arrangere stevner. 

https://rentidrettslag.no/


 

SAK 2025.23  B VM HK 2028 og Bryting 2030 
 

Mottatt priser på kost og losji hos Thon som ser bra ut. I dialog om 
arrangementssted og praktisk samarbeid. 
 
Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store internasjonale 
mesterskap fra KUD. Ryktene sier at det avventes en ny ordning. 
Morten deltok på arrangementsdagen til Innovasjon Norge den 7. 
november. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2025.24  B Nordisk i Oslo 2025 
I god rute med planlegging av Nordisk i Bjølsenhallen 3-4 mai. 
Plandokument ligger i styremappa. 
 
Kan vi vurdere å arrangere trenerkurs i forbindelse med stevnet. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2024.25  B Eventuelt 
 

Styremøte april flyttes til onsdag 2 april (fysisk for flest mulig) 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo, 05.02.2025 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ljosåk    Gudrun Høie 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Knut-Andreas Kran  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


